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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Middels de septembercirculaire van het Rijk is bekend geworden dat het kabinet € 17 miljoen 
beschikbaar stelt om gemeenten te compenseren voor de extra uitgaven voor de buurt- en 
dorpshuizen als gevolg van coronamaatregelen. Deze extra uitgaven bestaan onder andere uit het 
kwijtschelden van huur en het compenseren van tegenvallende inkomsten uit bijvoorbeeld horeca en 
zaalverhuur van buurt- en dorpshuizen.

Van deze € 17 miljoen schatten wij in dat er circa een bedrag van € 75.000 – € 90.000 richting 
gemeente Roosendaal wordt overgemaakt ter compensatie voor de buurt- en dorpshuizen.

De fracties van de VLP en Wezenbeek hebben vernomen dat vanuit de gemeente aan buurt- en 
dorpshuizen is gevraagd om aan te geven wat de gemiste inkomsten aan zaalhuur en horecaomzet 
zijn inzake de noodzakelijke sluiting in 2020 en hoe hoog de minderopbrengsten gedurende de 
resterende periode van 2020 a.g.v. corona worden ingeschat. Daarnaast hebben buurt- en 
dorpshuizen extra kosten moeten maken inzake maatregelen ter voorkoming van corona conform 
RIVM-regelgeving.

Hierover hebben wij de volgende vragen aan het College:

1. Wat is het exacte bedrag wat de gemeente Roosendaal van het Rijk tegemoet kan zien inzake 
extra kosten coronamaatregelen Buurt- en dorpshuizen?

2. Hoe hoog worden de gederfde inkomsten van alle buurt- en dorpshuizen samen over 2020 
verwacht a.g.v. corona?

3. Hoe hoog zijn de verwachte gederfde verhuuropbrengsten over 2020 en hoe hoog zijn de 
verwachte gederfde horecaopbrengsten over 2020 a.g.v. corona?

4. Hoe hoog zijn de extra kosten die buurt- en dorpshuizen hebben moeten maken a.g.v. de te 
hanteren maatregelen conform RIVM-regelgeving?

5. Is het College voornemens de buurt- en dorpshuizen volledig te compenseren? Zo nee, 
waarom niet en wat betekent dit dan voor de toekomstbestendigheid van de buurt- en 
dorpshuizen in de gemeente Roosendaal?

 

Namens,

VLP, Gerard van Zalinge

Wezenbeek, Jac Wezenbeek

Wij beantwoorden de vraag als volgt:



Antwoord op vraag 1

• Het Rijk heeft € 77780,- toegekend om de buurthuizen in gemeente Roosendaal te 
compenseren.

Antwoord op vraag 2

• De buurthuisbesturen hebben gegevens aangeleverd over gemiste huurinkomsten en gemiste 
opbrengsten uit de horecaverkoop. Ook is informatie gegeven over extra kosten die gemaakt 
zijn om te voldoen aan de RIVM regels. Om een goed financieel beeld te kunnen schetsen is 
nog een concretiseringsslag noodzakelijk. De verwachting is dat de jaarrekeningen van de 
buurthuizen over 2020 meer inzicht geven.

Antwoord op vraag 3

• Zie 2
Antwoord op vraag 4

• Zie 2
Antwoord op vraag 5

• Het geld dat door het Rijk is uitgekeerd, wordt verdeeld over de wijk -en dorpshuizen. Er wordt 
een verdeelsleutel gemaakt. Op deze manier wordt het geld eerlijk verdeeld over de 
buurthuizen.

• Voordat het geld aan de buurthuizen kan worden betaald, moet de gemeenteraad eerst 
goedkeuring geven. In November 2020 neemt de gemeenteraad een besluit.

• De buurthuizen zijn zelfstandige stichtingen met een eigen bestuur en verantwoordelijk voor de 
bedrijfsvoering. De situatie van de buurthuizen als gevolg van Corona, heeft de aandacht. Als 
het nodig is, zal het college overwegen of een extra financiële bijdrage mogelijk is. 

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC


